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Правоприменение — история и особенности
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Рассматривая деятельность русского священства, нельзя не затронуть те символические спо-
собы юридического характера, которые приобрели на Руси особое сакрально-юридическое значе-
ние. Необходимо отметить, что символически значимые действия, содержащие правовой характер 
мотивационного поведения участника общественных отношений, существовали на Руси издрев-
ле. Пример тому — крестное целование, которое является одним из символов, демонстрировавших 
культурно-идеологическую идентификацию субъекта отношения. Это действо указывало на пред-
полагаемую правовую деятельность лица с учетом того, что он являлся носителем морально-нрав-
ственных традиций христианского исповедания. Это было для него юридически значимо и нрав-
ственно ценно.
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Considering the activities of the Russian priesthood, it is impossible not to touch upon those 
symbolic ways of legal nature that have acquired a special sacred and legal significance in Russia. 
It should be noted that symbolically significant actions containing the legal nature of the motivational 
behavior of a participant in public relations have existed in Russia since ancient times. An example of this 
is the cross kiss, which is one of the symbols that demonstrated the cultural and ideological identification 
of the subject of the relationship. It indicated the alleged legal activity of the person, taking into account 
the fact that he was a bearer of the moral traditions of the Christian confession. It was legally significant 
and morally valuable for him.
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